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内容概要

本书以英文为主介绍上海及周边地区主要名胜古迹和上海的新景观，同时还从多元文化的深度介绍了
园林、教堂、寺庙、古建筑、民族风情等文化背景知识。
为方便读者，书后附有相应的汉语译文。
使国内外游客一册在手尽览我国江南新貌。
本书是旅游英语涉外导游专业景点导游的教材，也是中外游客了解上海及学习英文的参考书。
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作者简介

　　何志范，教授，上海人，毕业于华东师范大学外语系。
现任“上海市公共场所中文名称英译专家委员会”委员。
多年在大学担任英语教学与首席口译等工作。
80年代赴美国、加拿大作为客座教授讲学，讲授中国文化，被授于美国荣誉公民称号。
回国后长期从事旅游教育工作，擅长汉语景点导游词的英译，主要作品：《景点导游与旅游文化知识
》、《上海英语导游》、《成都三日游》、《乐山峨眉山巡礼》，英译电影剧本《阿凡提的故事》、
《神话世界九寨沟》、《长江三峡画卷》等。
还在美国《Herald”(先驱报)》，《School
Views(学报)》、《中国翻译》发表多篇译文，论文“Touristic Trends In
China”入选《世界旅游业发展》。
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章节摘录

　　People's Square is located a few blocks west of the Bund， markingthe west end of the Pedestrian Mall， East
Nanjing Road. In the heartof Shanghai， the square is the center of public life in the city.　　The area of the
square set its first step for the center of the city inthe 1860s when the British colonists had a large racecourse built on
oneof the fields of the locals. For about a century， the racecourse had beena sports arena attracting crowds of
gamblers. 　　There were so manypeople traveling between the Bund and the racecourse that a road calledPark
Lane was constructed which was renamed Nanjing Road later.Around the course some accommodation and
entertainment facilitieswere provided， including Park Hotel， Great World EntertainmentCenter， and Club
Building of the Race Course Association. Graduallythis area became a part of the city proper. In the early 1950s，
theracecourse was closed when gambling was declared illegal by the newgovernment， and it was turned into
People's Park and People's Square.　　In the 1990s， People's Square underwent a massive reconstructionwhere
much of the open space was turned into landscaped area and afew imposing structures were erected.　　The
reconstructed and landscaped area of the square covers anarea of 140000sq.m.　In the middle of the square runs
the 600m-long and 32m-wide People's Avenue.　It is a useful link in the traffic system.　　⋯⋯
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编辑推荐

《景区导游与旅游文化(英汉对照)(第2版)》是一本很实用的涉外导游口试学习教材，是旅游英语涉外
导游专业景点导游的教材，也是中外游客了解上海及学习英文的参考书。
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